
 

 

Od 3. dubna byly zahájeny práce na naší doposud největší investiční akci úpravny vody a vodojemu 

včetně napojení tří podzemních vrtů. Obci byla na tuto stavbu schválena dotace necelých 24milionu 

Kč. Aktuálně se vyřizuje další finanční příspěvek.  

Máme zpracovaný a připravený projekt na výměnu rozhlasu. Podle přiznané dotace musíme 

zrealizovat výměnu už letos.  

Připravili jsme rovněž projektovou dokumentaci na výměnu stávajícího osvětlení za systém LED ve 

všech našich obcích, s termínem realizace v roce 2024.  

Koncem  měsíce budou zahájeny stavební práce na výstavbě víceúčelových sportovních hřišť v Jiříně a 

na Hlávkově.  

Rovněž v následujících týdnech zahájíme výstavbu 42 ks DČOV na Rounku.  

Podáváme žádost o přiznání dotace na autobusové zastávky na Hlávkově. Ty budou realizovány až v 

příštím roce 2024.  

Rovněž řešíme opravu oplocení na fotbalovém hřišti ve Vyskytné za možností požádat o dotaci 

Nadaci společnosti ČEZ - Oranžová hřiště.  

Průběžně se pracuje na doplnění topného systému v hospodě ve VnJ a změně systému vytápění v KD 

Jiřín.  

Čekáme na informaci od Ministerstvem financí o výsledku projednání naší žádosti na dotační titul na 

stavební úpravy přízemí a vybavení gastro ZŠ. Obec je připravena zakázku provést.  

Máme připraveny na skladě elektronicky odčitatelné vodoměry, které budeme montovat v Jiříně, 

jakmile se specializovaná instalatérská firma uvolní z jiných prací. 

V oblasti lesního hospodářství-po zimní přestávce se rozběhly ve spolupráci se specializovanou lesní 

firmou další z řady osazovacích prací. Sázíme na všech našich plochách, na Rounku i na Hlávkově a 

v Krytu. Jde o dosazování všech volných ploch smíšeným lesem / buk, dub, jedle, modřín, osika, javor 

klen a smrk/. Na již vysázených porostech jsme začali i s vyžínáním trávy.  

 


